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Abstract (en)
The steam bath cabin consists of at least three cabin walls and one cabin roof, at least the cabin walls being formed by individual elements (3) which
are placed upon one another and have a heat insulation material (6) in particular foamed plastic, and openings being provided for the steam intake
and for the drawing off of air and also for a door. The elements consist of metal profiled troughs (4, 5), whose inside is filled with the heat insulation
foam (6) in such a way that the heat insulation foam (6) projects beyond the longitudinal edges (8) of the longitudinal walls (5) of the profiled troughs
by a distance (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dampfbad-Kabine, bestehend aus mindestens drei Kabinenwänden und einem Kabinendach, wobei zumindest
die Kabinenwände aus einzelnen aneinandergesetzten, eine Wärmeisolierung (6) insbesondere aus geschäumtem Kunststoff aufweisenden
Elementen (3) gebildet sind und Öffnungen für den Dampfeinlaß und für die Abluft sowie für eine Tür vorgesehen sind, wobei die Elemente aus
Metallprofilwannen (4, 5) bestehen, deren Innenraum mit der Wärmeisolierung (6) derart ausgeschäumt ist, daß die Wärmeisolierung (6) die
Längsränder (8) der Längswände (5) der Profilwannen mit einem Überstand (7) überragt.
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